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Griffie

Onderwerp: FW: Land van Tap

 
 
   
Verzonden: donderdag 1 april 2021 10:41 
Aan: Griffie 
Onderwerp: Land van Tap 
 
Goedemorgen, 
 
Ik zou graag nog wat willen inbrengen over de bestemming van het land van Tap. Ik denk dat het voor ons 
als winkeliers belangrijk is dat er voldoende parkeerplaatsen beschikbaar blijven voor het winkelend 
publiek. Consumenten willen niet zoeken naar een parkeerplaats en het aantal parkeerplaatsen in de 
dorpsstraat is niet voldoende. Als we kijken naar bijvoorbeeld het gemak van het parkeren op kronenburg 
is de kans erg groot dat we daar veel klanten aan gaan verliezen als er niet genoeg parkeer voorzieningen 
zijn. Dat heeft natuurlijk gevolgen voor de winkels in Elst. Op dit moment hebben we veel klanten uit de 
omliggende plaatsen. Als we minder parkeergelegenheid hebben zullen er winkels verdwijnen omdat 
klanten dan juist uit gaan wijken naar de omliggende plaatsen. Dit komt de leefbaarheid van Elst ook niet 
ten goede. 
 
Vriendelijke groet, 
Stift Juwelen 


